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Rada Gminy Lubicz 

 

Protokół nr XLVIII/22  

XLVIII sesja odbyła się w dniu 27 października 2022 r. w sali narad Urzędu Gminy Lubicz.     

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:25 tego 

samego dnia. 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Barcikowski. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Barcikowski 

2. Zbigniew Bombolewski 

3. Justyna Dejewska 

4. Jerzy Guranowski 

5. Małgorzata Jurkiewicz 

6. Teresa Klawińska 

7. Jolanta Nikiel 

8. Aldona Peregonczuk 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Kazimierz Rybacki  

12. Jarosław Rybiński 

13. Zbigniew Szczepański 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Krzysztof Zając 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

c) zgłaszanie spraw do porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Barcikowski otworzył XLVIII sesję. Powitał 

uczestników, stwierdził quorum, po czym odczytał porządek obrad. Nie zgłoszono żadnych 

spraw do porządku obrad. 

2. Nagrody Wójta Gminy Lubicz za osiągnięcia w pracy dydaktyczno – wychowawczej 

i opiekuńczej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu publicznym, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Lubicz. 

 

Pan Wójt złożył gratulacje oraz wręczył nagrody następującym osobom: 

1. Pani Joannie Ardanowskiej – dyrektor Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki 

w Lubiczu Górnym 

2. Pani Wiesławie Geras – dyrektor Szkoły Podstawowej w Złotorii 

3. Pani Marioli Marcinkowskiej – dyrektor Szkoły Podstawowej w Młyńcu Pierwszym 

4. Pani Wioletcie Pawłowskiej – dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Władysława    

Bukowińskiego w Lubiczu Dolnym 

5. Pani Dorocie Drozdowskiej – wicedyrektor Szkoły Podstawowej im. Tadeusza    

Kościuszki w Lubiczu Górnym 
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6. Pani Dorocie Ratkowskiej – nauczycielowi Szkoły Podstawowej im. Tadeusza 

Kościuszki w Lubiczu Górnym 

7. Pani Marzannie Koralewskiej – nauczycielowi Przedszkola Publicznego „Chatka 

Puchatka” w Lubiczu Górnym 

8. Panie Lucynie Wiktorskiej – Wnuk – nauczycielowi Szkoły Podstawowej w Młyńcu 

Pierwszym 

9. Pani Aleksandrze Lisieckiej – nauczycielowi Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Grębocinie 

10. Pani Hannie Muchalskiej – nauczycielowi Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Grębocinie 

11. Agnieszce Świerczek – Szczech - nauczycielowi Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Grębocinie 

12. Agnieszce Smolińskiej - nauczycielowi Szkoły Podstawowej w Złotorii 

13. Pani Sylwii Knieć - nauczycielowi Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Władysława 

Bukowińskiego w Lubiczu Dolnym. 

 

Pani Radna Teresa Klawińska podziękowała nagrodzonym za trud ponoszony w trosce 

o  nauczanie i wychowanie młodych pokoleń. Wyraziła uznanie dla zaangażowania, zapału 

i pasji w pracy pedagogicznej, pogratulowała sukcesów edukacyjnych i życzyła wszelkiej 

pomyślności.  

W imieniu nagrodzonych głos zabrała Pani Aleksandra Lisiecka, dziękując za docenienie ich 

pracy i zaangażowania. 

O godz. 12.10 została ogłoszona 15 – minutowa przerwa. 

O godz. 12.25 wznowiono obrady.   

   

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 29 września 2022 r. przyjęto jednogłośnie. 

 

4. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami. 

Sprawozdanie obejmuje okres od 29.09.2022 r. do 26.10.2022 r.  

  - 11 spotkań z mieszkańcami  

  - 26 października - urlop 

  - 30 września – udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym - tematem rozmów było 

omówienie inwestycji realizowanych w ramach MOF Torunia, w tym zakresu budowy ścieżek 

rowerowych  

 - 5 października - podpisanie porozumienia z przedstawicielami gminy Obrowo  

na realizację inwestycji modernizacji drogi na odcinku od miejscowości Brzozówka  

(ul. Jaworowa) do miejscowości Mierzynek (ul. Zielona Puszcza) 

 - 6 października – udział Zastępcy Wójta Wojciecha Rakowieckiego w podsumowaniu 

konkursu witaczy dożynkowych w Mierzynku. Nagroda główna trafiła do sołectwa Młyniec 

Drugi, którego witacz został również zgłoszony do konkursu marszałkowskiego. 
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 - 7 października – udział w spotkaniu Stowarzyszenia Pogranicza Kultur – Sztetl w Lubiczu 

Górnym 

 - 8 października – święto pieczonego ziemniaka w Krobi 

 - 12 października – spotkanie z firmą Europrojekt dotyczące postępu prac przy projekcie 

budowy mostu 

- 14 października – udział w spotkaniu w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej - 

COM 

 -16 października – XIV Kryterium Asów Województwa Kujawsko-Pomorskiego połączone 

z Mistrzostwami Województwa Kujawsko-Pomorskiego w Lubiczu Górnym. Wydarzenie 

zorganizował KS Sprint Grębocin przy współpracy z partnerami, m.in. Gminą Lubicz. 

 - 17 października : 

• w Urzędzie Gminy Obrowo spotkanie z Wójtem Andrzejem Wieczyńskim oraz Wójtem 

gminy Czernikowo Tomaszem Krasickim. Tematem spotkania było podjęcie 

współpracy  w zakresie bezpieczeństwa energetycznego naszych mieszkańców. 

• spotkanie z firmą Melbud – dyskusja na temat planów rozwojowych sieci  

wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy Lubicz 

 - 19-20 października – udział w odbywającej się w Toruniu dwudniowej konferencji 

samorządowej „Czas na regiON” 

 - 22 października - II turniej tenisa stołowego kół gospodyń wiejskich, zorganizowany 

wspólnie z Kołem Gospodyń Wiejskich „Od Pokoleń” w Mierzynku  

 - 25 października: 

• wideokonferencja z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim dotycząca bezpieczeństwa 

energetycznego – dystrybucja węgla 

• wizyta w urzędzie gminy Lubicz zastępcy prezydenta Torunia Pana Pawła 

Gulewskiego. 

Następnie Pan Wójt przedstawił informacje dotyczące zamówień publicznych. Omówił 

zamówienia rozstrzygnięte, w toku, przed ogłoszeniem oraz z wolnej ręki.    

 

5. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji stałych udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach.  

 

6. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami. 

Sprawozdanie obejmuje okres od 29.09.2022 r. do 27.10.2022 r.  

 - 29 września – udział w spotkaniu środowiskowym w Młyńcu Pierwszym „Młynieckie 

Tradycje” zorganizowanym przez miejscową szkołę podstawową 

 -  4 października - udział w spotkaniu z Prezesem ZUK Piotrem Rozwadowskim 

 - 6 października – udział w spotkaniu z Radą Nadzorczą, Prezesem ZUK, Panem Wójtem oraz 

Radnymi 

 - 20 października – udział w komisjach połączonych Rady Gminy 

 - 25 października – udział w spotkaniu z Wójtem Gminy Lubicz oraz Radnymi, dotyczącym 

budżetu Gminy 

 - udział w spotkaniu z Radnymi, Radcami Prawnymi ZUK i urzędu gminy 

 - załatwianie bieżących spraw przy współpracy z Biurem Obsługi Rady. 

Mówiący podziękował Radnym za zaangażowanie w pracach oraz udział w licznych 

spotkaniach. Dodał, że Radni, poza sprawami dotyczącymi sytuacji ZUK-u, analizują także 

m.in. sprawy dotyczące bieżącego oraz przyszłorocznego budżetu.   

 

7. Podjęcie uchwał: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Barcikowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/620/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 10 głosami 

„za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Barcikowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/621/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 10 głosami 

„za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

c) w sprawie nabycia części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Mierzynek 

Głosowano w sprawie: 

nabycia części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Mierzynek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/622/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

d) w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/178/2015 z dnia 30 grudnia 2015 r. 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały Nr XVI/178/2015 z dnia 30 grudnia 2015 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/623/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Grębocin 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

wsi Grębocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta 

Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, 

Zbigniew Szczepański, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Guranowski, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/624/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

  

f) w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubicz za rok 

szkolny 2021/2022 

Głosowano w sprawie: 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubicz za rok szkolny 2021/2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/625/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

g) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej 

oraz szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej oraz szkoleniu lub 

ćwiczeniu pożarniczym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/626/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy „Wichrowe Wzgórze” w miejscowości Jedwabno 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy „Wichrowe Wzgórze” w miejscowości Jedwabno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/627/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy „Urocza” w miejscowości Grabowiec 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy „Urocza” w miejscowości Grabowiec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/628/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

j) w sprawie dopłaty dla odbiorców wody i usług kanalizacyjnych 

Głosowano w sprawie: 

dopłaty dla odbiorców wody i usług kanalizacyjnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/629/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

k) w sprawie rozpatrzenia skargi na sołtysa wsi Młyniec Drugi. 

Głosowano w sprawie: 
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rozpatrzenia skargi na sołtysa wsi Młyniec Drugi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa 

Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Bombolewski, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLVIII/630/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

8. Informacja Wójta oraz Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2021 rok. 

 

Pan Wójt poinformował, że oświadczenia majątkowe za 2021 rok złożyły razem z nim 24 osoby 

(kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy, Prezes Zakładu Usług Komunalnych, Prezes 

Spółdzielni Socjalnej „Lubiczanka”, kierownicy referatów oraz pracownicy wydający decyzje 

administracyjne w imieniu Wójta Gminy). Wszystkie oświadczenia zostały złożone w terminie 

do 30 kwietnia 2022 r. i przesłane wg właściwości do organów nadzoru. Oświadczenia zostały 

opublikowane w BIP. W 22 oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono nieprawidłowości, 

w 2 oświadczeniach takie nieprawidłowości stwierdzono. Pan Wójt odczytał informacje                            

o nieprawidłowościach i poinformował o udzielonych wyjaśnieniach.   

 

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał informacje o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez Radnych. Oświadczenia majątkowe Radnych Rady Gminy 

Lubicz za rok 2021 zostały złożone w wyznaczonym terminie, tj. do 30 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenia zostały opublikowane w BIP oraz przekazane według właściwości do organów 

nadzoru. W oświadczeniach 9 Radnych nie stwierdzono nieprawidłowości, w oświadczeniach 

6 Radnych takie nieprawidłowości stwierdzono. Przewodniczący Rady odczytał informacje 

o nieprawidłowościach stwierdzonych w oświadczeniach w wyniku przeprowadzonych 

kontroli oraz poinformował o udzielonych w tych przypadkach wyjaśnieniach. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji z „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 

2020 – 2024 dla Gminy Lubicz” za lata 2020 – 2022. 

Sprawozdanie zostało przekazane Radnym, którzy się z nim zapoznali. Radni nie zgłosili 

pytań, ani uwag do powyższego.  

 

10. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady 

gminy. 

Interpelacje i wnioski złożyli i odczytali następujący Radni: 

- Teresa Klawińska   

- Danuta Wojciechowska. 

Następnie prowadzący obrady powitał Prezesa ZUK Piotra Rozwadowskiego i poprosił 

o przedstawienie sytuacji dotyczącej ZUK-u.   

Prezes Rozwadowski, dziękując za zaproszenie, oznajmił, że sytuacja ZUK-u w dalszym ciągu 

nie jest łatwa, ale dzięki przychylności Rady Gminy poprzez dokapitalizowanie spółki widzi 

możliwość podjęcia próby postawienia spółki na solidne fundamenty. Z pieniędzy 

przeznaczonych na dokapitalizowanie spółki zapłacono zobowiązania 140 podmiotom, mimo 

to spółka dalej posiada zobowiązania. Prezes Rozwadowski poprosił, aby dać jeszcze szansę 

spółce w okresie listopada i grudnia. W grudniu będziemy rozliczać się z tego, co udało, a co 

nie udało się zrobić – powiedział. Mówiący poinformował, że dokapitalizowanie wyniosło 
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4 500 000 zł, a ZUK wydał  6 300 000 zł. Na tę kwotę złożyło się ponad 3 000 000 zł spłaty 

dostawców, 674 000 zł ZUS oraz bieżące składki w wysokości 338 000 zł, Urząd Skarbowy – 

280 000 zł, firma Energa 260 000 zł oraz pieniądze dla mniejszych kontrahentów. Większe 

podmioty, u których spółka jest zadłużona zgodziły się na rozłożenie spłaty długu na raty. 

W listopadzie na zobowiązania przeznaczonych będzie ok. 752 000 zł, grudniu ok. 700 000 zł, 

w styczniu ok. 400 000 zł, w lutym ponad 23 290 zł. Pan Prezes oznajmił, że zostaną podjęte 

próby wygenerowania przychodów z opłaty za wodę i ścieki oraz planowane jest dokończenie 

inwestycji - budowy Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Gronowie, budowy magistrali 

wodociągowej pod Drwęcą i kanalizacji w Grabowcu.  W realizacji planu naprawczego spółki 

mają służyć dwa audyty. Od 7 listopada do 16 grudnia br. biegli rewidenci mają przejrzeć księgi 

rachunkowe zakładu i ocenić zarządzanie jego finansami. Drugi audyt ma przeanalizować 

procedury zarządcze, przebieg procesów organizacyjnych, zamówienia, dostawy, nadzór nad 

kosztami. Na końcu zostanie zrobiona analiza SWOT. Oba audyty pokażą, co działo się                        

w spółce, kiedy i jakie błędy były popełnione – podkreślił mówiący. We wrześniu i 24 

października zakończyły się leasingi na dwóch środkach trwałych i zostały one wykupione – 

fiat Ducato oraz samochód ciężarowy scania. Jest też propozycja rezygnacji z przynajmniej 

trzech leasingowanych sprzętów. Trwa końcowy etap rozeznawania leasingu.  

Prezes Rozwadowski poinformował, że pełniąc rolę właścicielską spółki Senikal złożył                        

do sądu wniosek o upadłość. Czy sąd wniosek przyjmie, mówiący będzie Radnych informował.  

Przewodniczący Rady oznajmił, że prosi, aby Pan Prezes informował na sesjach o bieżącej 

sytuacji ZUK, gdyż mieszkańcy są tym tematem zainteresowani.  

Następnie Pan Prezes Rozwadowski odpowiadał na pytanie Radnego Jerzego Guranowskiego 

dotyczące terminu audytu i pytanie Radnej Danuty Wojciechowskiej, czy jest prowadzona 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Bydgoszczy jakakolwiek sprawa dotycząca 

nałożonej kary na Lubickie Wodociągi w 2019 r.  

 

11. Zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie, 

zamykając sesję o godz. 13.25. 

                                                                                   

 

                                                                                     

                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Lubicz 

                                                                               Zbigniew Barcikowski 

Przygotowała:  

Marzena Robaczewska 
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